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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A lélegeztetőgépek minőségéről" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarország kormánya a koronavírus második hullámának veszélye végett nyáron elkezdett 
egészségügyi felszereléseket felhalmozni, így felkészülve az új kihívásokra, melyeket jelenleg 
megél minden magyar.

A súlyos koronavírusos betegek életét jelentheti egy megfelelően működő lélegeztetőgép, 
amelyeknek állapota – ebben a kérdésben – elengedhetetlen.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát:

A használatban lévő lélegeztetőgép-készlet állapotáról van nyilvántartott lista (ha van, annak 
forrását kérem, mellékelje a válaszban)? 

2020. október 1-je és november 14-e között hány koronavírusos betegen használt 
lélegeztetőgép ment tönkre vagy szorult javításra? 

2020. augusztus 1-jétől hány lélegeztetőgép lett selejtes állapotú? 

Összesen hány millió forint összegben szereztek be lélegeztetőgépeket 2020. május 1-je és 
november 1-je között? 

Budapest, 2020. november 23.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György

országgyűlési képviselő


